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ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE CESTOVNÉHO RUCHU A KULTÚRY,  

 KONANÉHO DŇA 6. 10. 2015 
 

 

 

Dňa 6. 10. 2015 zasadala Komisia cestovného ruchu a kultúry s členmi prítomnými podľa 

prezenčnej listiny.  

      Zasadnutie otvoril, prítomných privítal a s programom ich oboznámil predseda komisie Mgr. 

Mikuláš Pál. Zasadnutia sa zúčastnili aj Mgr. Peter Danáš za IC mesta Banská Štiavnica,  Ing. 

Rastislav Marko za Odd. KŠaMK, Igor Kuhn za OOCR Región Banská Štiavnica.  

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie LTS 2015 

3. Vyhodnotenie kultúrneho leta 2015 

4. Informácia o činnosti OOCR 

5. Vyhodnotenie LTS 2015 z pohľadu Slovenského banského múzea 

6. Kronika mesta máj – júl 2015 

7. Kronika mesta za rok 1998 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

k bodu 1 

         Predseda komisie Mgr. Mikuláš Pál začal zasadnutie a oboznámil prítomných  s programom. Do 

bodu rôzne zaradil dva body, a to prerokovanie návrhu Dodatku č. 1 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 

3/2013 o poskytovaní dotácií z rozpočtu Mesta Banská Štiavnica a návrh Dodatku č. 1 K VZN Mesta 

Banská Štiavnica č. 1/2012, ktorým sa vydáva  Prevádzkový poriadok pohrebísk v meste Banská 

Štiavnica. Doplnený program bol odsúhlasený.  

 

k bodu 2 

       Vyhodnotenie LTS 2015 z pohľadu Informačného centra mesta Banská Štiavnica predniesol Mgr. 

Peter Danáš z IC mesta Banská Štiavnica. Navrhol vydanie sprievodcu po náučných, cyklistických, 

turistických a bežkárskych chodníkoch v Banskej Štiavnici a okolí. 

 

 

Uznesenie č. 14/2015 
 

KCRaK b e r i e  n a   v e d o m i e 

 informatívnu správu o vyhodnotení LTS 2015 z pohľadu Informačného centra mesta Banská 

Štiavnica. 

 

k bodu č. 3 

 Informáciu o kultúrnom lete 2015 podal Ing. Rastislav Marko. O stave amfiteátra a o rokovaní 

s jeho prenajímateľom informoval Mgr. Mikuláš Pál. 

 

Uznesenie č. 15/2015 

 

KCRaK b e r i e  n a   v e d o m i e 

 informatívnu správu o vyhodnotení kultúrneho leta 2015. 
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k bodu č. 4 

 Informáciu o činnosti OOCR Región Banská Štiavnica podal Igor Kuhn. Zdôraznil, že je 

dôležité a nevyhnutné vybudovanie záchytného parkoviska, parkoviska na Červenej studni, pešej zóny 

na Nám. sv. Trojice a zameranie sa na odstraňovanie vizuálneho smogu v historickom centre mesta.  

 

Uznesenie č. 16/2015 
 

KCRaK b e r i e  n a   v e d o m i e 

 informatívnu správu o činnosti OOCR Región Banská Štiavnica. 

 

 

k bodu č. 5 

 Informáciu o vyhodnotení LTS 2015 z pohľadu Slovenského banského múzea podal PhDr. 

Jozef Labuda, PhD. 

 

Uznesenie č. 17/2015 
 

KCRaK b e r i e  n a   v e d o m i e 

 informatívnu správu o vyhodnotení LTS 2015 z pohľadu Slovenského banského múzea. 

 

k bodu č. 6 

 O zápisoch v kronike mesta za mesiace máj – júl 2015 informoval predseda komisie Mgr. 

Mikuláš  Pál. Navrhol upraviť nesprávne názvy niektorých organizácií uvádzaných v kronike. PhDr. 

Labuda, CSc. uviedol, že v kronike chýbajú niektoré aktivity Slovenského banského múzea a navrhol 

ich tam doplniť podľa zoznamu, ktorý zašle.  

 

 

Uznesenie č. 18/2015 
 

KCRaK odporúča s c h v á l i ť 

 kroniku mesta za mesiace máj – júl 2015 po uvedení správnych názvov niektorých 

organizácií a zapracovania chýbajúcich aktivít Slovenského banského múzea. 

 

 

k bodu č. 7 

 O zápisoch v kronike mesta za rok 1998 informoval predseda komisie  Mgr. Mikuláš  Pál.  

 

Uznesenie č. 19/2015 
 

KCRaK odporúča s c h v á l i ť 

 kroniku mesta za rok 1998. 

 

k bodu č. 8 

 Mgr. Pál informoval o dodatkoch č. 1 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 3/2013 o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu Mesta Banská Štiavnica a Dodatok č. 1 K VZN Mesta Banská Štiavnica č. 1/2012, 

ktorým sa vydáva  Prevádzkový poriadok pohrebísk v meste Banská Štiavnica. 

 

Uznesenie č. 20/2015 
 

KCRaK odporúča s c h v á l i ť 

A. návrh Dodatku č. 1 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 3/2013 o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

Mesta Banská Štiavnica 

B. návrh Dodatku č. 1 K VZN Mesta Banská Štiavnica č. 1/2012, ktorým sa vydáva  

Prevádzkový poriadok pohrebísk v meste Banská Štiavnica 
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Diskusia: 

p. Čierny – sťažoval sa na problematické parkovanie na Nám. sv. Trojice počas LTS, najmä od piatku 

do nedele bola situácia neúnosná. Prevádzky nedodržiavali nočný pokoj, najmä tým, že po koncertoch 

boli návštevníci sa zdržiavali v priestoroch pred prevádzkami a boli hluční.  

 

Na záver predseda komisie Mgr. Mikuláš Pál poďakoval prítomným za účasť na  zasadnutí 

komisie a ukončil jej zasadnutie. 

 

 

 

V Banskej Štiavnici, dňa 6. 10. 2015 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Henrieta Godová         

 

                                               

     

 

               Mgr. Mikuláš Pál, v. r.  

              predseda komisie 


